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DEN NORSKE KIRKE 

Røvik og Veøy menighetsråd 

 

  

           Referat 
 

Utval: Røvik og Veøy menighetsråd 

Møtested: Åkerlehaugen 

Dato: Onsdag 12. mars 2025 klokka 1930 - 2200 

 

Disse møtte: Jens Ove Nakken, Alice E. Nesje, Jan Erik Syvertsen, Trine E. Ringstad, Oddlaug 

Hovdenak, Terje Nesje, Magda Hausberg, Jon A. Monsås, Kristin Hatlebrekke. 

 

Meldt fravær: Lodve Villa Nesje 

 

1. Åpning  v/ Kristin som leste søndagens prekentekst: «Herrens nådige innbydning» 

2. Innkalling og sakliste ble godkjent 

3. Referat fra møtet 12. februar ble godkjent 

4. Servering: Lodve 

Saksnr.  Saker 

15/ 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

16/2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

17/2025 

 

Evaluering av dei siste gudstenestene. 

23/02 – På sykehjemmet. 20 tilstede. Fin gudstjeneste, men kl. 11.00 er et bedre 

tidspunkt. 

 

09/03 – Røvik kirke. Kaldt i kirkerommet da varmen hadde slått seg av. Dette pga. en 

feil på anlegget som slår på / av varmen. Hans Jakob er orientert. Pga. en 

misforståelse ble det ikke kirkekaffe. Det bør det være på den type gudstjeneste med 

mange barn tilstede(tårnagentene). Ellers godt oppmøte og en flott gudstjeneste. 

 

Planlegging av gudstenestene framover 

• 23/03 Veøy. Samtale med konfirmantene. Deler av et kor skal delta. Kirkekaffe: 

Oddlaug, Kristin og Alice. Kirkevert: Kristian Forstervold. 

 

• 06/04 Røvik kirke   Kirkekaffe: Trine   Kirkevert: Kristin 

 

• 18/04 Veøy kirke. Langfredag. Pasjonsgudstjeneste med nattverd. Kirkevert: Alice. 

 

• 20/04 Røvik kirke. 1. påskedag. Trompet. Kirkevert: Terje. Planer om å dele ut en 

påskelilje til de som deltar på gudstjenesten. Etter gudstjenesten blir det dåp av fire 

søsken. 

 

 

Fasteaksjonen og utlodninga. Siste finpuss 

• Dokument ble delt ut og gjennomgått av Jan Erik. Hvert medlem i menighetsrådet må 

stille med en gevinst på ca. kr 200. Denne må tas med til konfirmasjonsfesten 23/4. 



 

 

 

 

 

18/2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19/2025 

 

 

 

20/2025 

 

 

 

21/2025 

 

 

 

 

 

 

22/2025 

 

 

Det er viktig at hver enkelt tar bilde av gevinsten og sender dette på epost til 

jan.erik.syvertsen@molde.kirken.no. Dette for at gevinsten skal bli synlig på 

loddbøkene.  

Hvert medlem må også skaffe til veie to småpremier til åresalget. 

 

Bruk av sosiale medier i kyrkjelydane. SOME 

Dokument fra Ingrid Margrete ble delt ut og gjennomgått. 

I diskusjonen kom det fram at å legge ut bilder med personer må unngåes. 

 

Hva ønsker vi å poste på SOME?  

Vi ønsker å bruke SOME som en informasjonskanal for gudstjenester, arrangement, 

spesielle begivenheter eller informasjon i etterkant av et arrangement.  

 

Hva ønsker vi ikke å poste på SOME? 

Vanskelig med bilder av personer. 

 

Hvem har ansvaret for å poste? 

Vi ønsker at Ingrid Margrete legger ut på de offisielle sidene slik som i dag. 

Så kan Inga, eller noen andre, dele dette på «Det skjer på Skåla» 

 

 

Årsrekneskap 

• Vedlegg utdelt. Behandles på neste møte pga. tidsnød 

 

 

Årsrapport 

• Vedlegg utdelt. Behandles på neste møte pga. tidsnød 

 

 

Vipps og takkoffer. 

Dokument ble delt ut og gjennomgått. 

 

Vedtak: Røvik og Veøy sokn endrer sin praksis vedrørende vippsgaver gitt i kollekt til 

eksterne organisasjoner og lag slik at fra 01.04.2025 videresendes netto beløp mottatt til 

eksterne mottaker. 

 

Eventuelt 

Menighetsrådet har kjøp inn 4 salmebøker med stor skrift. Hver av bøkene koster kr. 430. 

På spørsmål fra kirkevergen er menighetsrådet villig til å betale dette beløpet. 

 

Menighetsrådet i Røvik og Veøy har for tiden god økonomi og Kristin ønsket en debatt 

om kva vi ønsker å bruke disse pengene til. En langsiktig plan. Dette skal vi diskutere på 

neste møte, men det som er mest nødvendig nå, er bedre lys i Røvik kirke. Ledlys i 

lysekrona og elles betre belysning generelt. Kan vi bruke penger som står på orgelfondet 

til dette? 

 

 

 

 

mailto:jan.erik.syvertsen@molde.kirken.no


Orienteringssaker 

I mai skal vi arrangere menighetens årsmøte. Menigheten i Røvik og Veøy har et 

misjonsprosjekt. I Averøy kommune er det en prest fra Kamerun. Vi har invitert henne til 

dette møtet for å innlede om kirken og kirkelivet i Kamerun. 

  

Kristin Hatlebrekke,    Jens Ove Nakken 

Leder     Referent 


